

Kino BidCo GmbH
Eschenheimer Landstraße 14, c/o Intertrust (Deutschland) GmbH
60322 Frankfurt am Main
Handelsregister des Amtsgerichts München, HRB 267547
Geschäftsführer: Andreas Grundhöfer

Studio Babelsberg AG
z. H. Frau Bianca Makarewicz
August-Bebel-Straße 26-53
14482 Potsdam

Eingegangen

12. AUG. 2022

Rechtsabteilung

12. August 2022

Ordentliche Hauptversammlung der Studio Babelsberg AG am 30. August 2022

- TOP 6: Beschlussfassung zur Neuwahl von Aufsichtsratsmitgliedern -

Sehr geehrte Damen und Herren,

Sie haben im Juli 2022 die ordentliche Hauptversammlung der Studio Babelsberg AG (die "Gesellschaft") als virtuelle Hauptversammlung ohne physische Präsenz der Aktionäre und ihrer Bevollmächtigten (mit Ausnahme der Stimmrechtsvertreter der Gesellschaft) für den 30. August 2022 einberufen. Punkt 6 der Tagesordnung sieht die Beschlussfassung zur Neuwahl von Aufsichtsratsmitgliedern durch die Hauptversammlung vor.

Die Kino BidCo GmbH ist infolge der Verschmelzung mit der FBB - Filmbetriebe Berlin Brandenburg GmbH die alleinige Rechtsnachfolgerin und Mehrheitsaktionärin der Studio Babelsberg AG mit den Aktionärsnummern 2013000015, 2013000106 und 2022000015.

Annual General Meeting of Studio Babelsberg AG on 30 August 2022

- Agenda item 6: Resolution on the election of new Supervisory Board members -

Dear Ladies and Gentlemen,

In July 2022, you convened the Annual General Meeting of Studio Babelsberg AG (the "Company") as a virtual general meeting without physical presence of the shareholders and their proxies (with the exception of the Company's proxies) for 30 August 2022. Item 6 of the agenda provides for the resolution on the election of new Supervisory Board members by the Annual General Meeting.

As a result of the merger with FBB - Filmbetriebe Berlin Brandenburg GmbH, Kino BidCo GmbH is the sole legal successor and majority shareholder of Studio Babelsberg AG with the shareholder numbers 2013000015, 2013000106 and 2022000015.

Die Kino BidCo GmbH übermittelt hiermit den folgenden

Antrag nach §§ 126, 127 AktG

für die Beschlussfassung zur Neuwahl von Aufsichtsratsmitgliedern (Tagesordnungspunkt 6):

Wir schlagen zu Tagesordnungspunkt 6 vor, neben der vorgeschlagenen Wahl von Herrn Michael Abel und Frau Maria Terzini zu Mitgliedern des Aufsichtsrats der Gesellschaft,

Herrn Ty Warren, Mitglied der Unternehmensleitung der Warren Global Media, Inc., wohnhaft in Bristol, Tennessee, USA,

zum Mitglied des Aufsichtsrats der Gesellschaft zu wählen. Die Wahl erfolgt mit Wirkung ab Beendigung der Hauptversammlung am 30. August 2022 bis zum Ende der Hauptversammlung, die über das Geschäftsjahr 2024 beschließt.

Angaben nach § 125 Abs. 1 Satz 5 AktG:

Herr Ty Warren ist Mitglied in den folgenden gesetzlich zu bildenden Aufsichtsräten oder in vergleichbaren in- und ausländischen Kontrollgremien von Wirtschaftsunternehmen:

- Mitglied des *Board of Directors* bei PIXO Holdings, Inc. (Teil des Pixomondo-Konzerns)
- Mitglied des *Board of Directors* bei Cinema Holdings 2021, LLC (Teil des Cinespace-Konzerns)

Kino BidCo GmbH hereby submits the following

Request pursuant to Sec. 126, 127 German Stock Corporation Act (AktG)

for the resolution on the election of new Supervisory Board members (agenda item 6):

Regarding agenda item 6, besides the proposed election of Mr. Michael Abel and Ms. Maria Terzini as members of the Supervisory Board, we propose to elect

Mr. Ty Warren, President of Warren Global Media, Inc., residing in Bristol, Tennessee, USA,

as member to the Supervisory Board of the Company. The election shall take effect from the close of the Annual General Meeting on 30 August 2022 until the close of the Annual General Meeting which resolves on the fiscal year 2024.

Information in accordance with Section 125 para. 1 sent. 5 AktG:

Mr. Ty Warren is a member of the following statutory Supervisory Boards or comparable domestic and foreign supervisory bodies of enterprises:

- Member of the Board of Directors at PIXO Holdings, Inc. (part of Pixomondo group)
- Member of the Board of Directors at Cinema Holdings 2021, LLC (part of Cinespace group)

Erläuterung und Hintergrund:

Dem Aufsichtsrat der Gesellschaft gehören zum Zeitpunkt dieses Antrags Michael Abel, Matthias Platzeck und Maria Terzini an. Auf Antrag des Vorstands der Gesellschaft hat das Amtsgericht Potsdam Frau Maria Terzini und Herrn Michael Abel jeweils mit Wirkung zum 14. Februar 2022 bestellt. Nach Tagesordnungspunkt 6 der Hauptversammlung schlägt der Aufsichtsrat der Gesellschaft vor, Frau Maria Terzini und Herrn Michael Abel zu Mitgliedern des Aufsichtsrats zu wählen.

Herr Matthias Platzeck wurde von der Hauptversammlung der Gesellschaft am 16. Juli 2020 bis zum Ende der Hauptversammlung, die über das Geschäftsjahr 2024 beschließt, gewählt. Mit Schreiben vom 27. Juli 2022 legte Matthias Platzeck sein Mandat als Aufsichtsratsmitglied der Gesellschaft mit einer Frist von vier Wochen nieder. Die Gesellschaft weist somit zum Zeitpunkt der Durchführung der Hauptversammlung am 30. August 2022 einen Aufsichtsrat mit nur zwei Mitgliedern auf.

Der Aufsichtsrat der Gesellschaft besteht nach §§ 95, 96 Abs. 1, 101 Abs. 1 AktG sowie Ziffer 10.1 der Satzung der Gesellschaft zwingend aus drei Mitgliedern, die nach dem gesetzlichen Leitbild und der Satzung der Gesellschaft von der Hauptversammlung gewählt werden. Die Wahl von Herrn Ty Warren als drittes Aufsichtsratsmitglied neben Frau Maria Terzini und Herrn Michael Abel stellt sicher, dass die gesetzlichen und satzungsrechtli-

Explanation and Background:

The members of the Supervisory Board of the Company at the time of this request are Michael Abel, Matthias Platzeck and Maria Terzini. At the request of the Executive Board of the Company, the Potsdam Local Court appointed Ms. Maria Terzini and Mr. Michael Abel, each with effect as of 14 February 2022. In accordance with agenda item 6 of the Annual General Meeting, the Supervisory Board of the Company proposes that Ms. Maria Terzini and Mr. Michael Abel be elected as members of the Supervisory Board.

Matthias Platzeck was elected by the Company's Annual General Meeting on 16 July 2020 until the close of the Annual General Meeting that resolves on the fiscal year 2024. By letter dated 27 July 2022, Matthias Platzeck resigned as a member of the Supervisory Board of the Company with four weeks' notice. At the time of the Annual General Meeting on 30 August 2022, the Company thus has a Supervisory Board with two members only.

In accordance with sections 95, 96 para. 1, 101 para. 1 AktG and Section 10.1 of the Company's Articles of Association, the Supervisory Board of the Company must comprise three members who are elected by the General Meeting in accordance with the statutory requirements and the Company's Articles of Association. The election of Ty Warren as third Supervisory Board member alongside Ms. Maria Terzini and Mr. Michael Abel ensures that the statutory requirements and the requirements of the Articles of

chen Vorgaben zur Anzahl der Aufsichtsratsmitglieder nach dem Ausscheiden von Herrn Matthias Platzeck gewahrt bleiben. Die Wahl am 30. August 2022 durch die Hauptversammlung gewährleistet, dass der personelle Wechsel sachgerecht und nahtlos vollzogen wird, ohne die Arbeit und das Funktionieren des Aufsichtsrats zu beeinträchtigen. Der Antrag ist zulässig, da die Neuwahl von Aufsichtsratsmitgliedern bereits Gegenstand der Tagesordnung (Nr. 6) ist. Da die Bestellung durch die Hauptversammlung erfolgen kann, ist insbesondere eine gerichtliche Bestellung nicht erforderlich.

Herr Ty Warren weist über 20 Jahre Erfahrung in der Film- und Filmproduktionsbranche auf. Ende der 90er Jahre bis Mitte / Ende der 2000er Jahr wirkte er als leitender Produzent in zahlreichen namhaften Filmproduktionen (u.a. „Transformers“, „Gladiator“ und „The Scorpion King“) für Alphaville, Universal und Dreamworks Pictures mit. n.

Von Mai 2010 bis Mai 2016 war Herr Ty Warren geschäftsführender Vizepräsident im Bereich Produktion für Legendary Pictures (u.a. „300: Rise of an Empire“, „Jurassic World“ und „Interstellar“). Als Führungsperson half er Legendary Pictures, große Filmprojekte zu wettbewerbsfähigen Konditionen unter Abbau der eigenen Betriebskosten selbst zu produzieren.

Im Anschluss war Herr Ty Warren bis September 2021 als Vizepräsident bei Netflix für den Bereich *Worldwide Physical Production* zuständig und war federführend für die Entwicklung der Strategie

Association regarding the number of Supervisory Board members are met after the resignation of Mr. Matthias Platzeck. The election on 30 August 2022 by the Annual General Meeting ensures that the personnel change is carried out appropriately and seamlessly without impairing the work and functioning of the Supervisory Board. The request is permissible since the election of new Supervisory Board members is already on the agenda (item 6). Since the appointment can be done by the Annual General Meeting, an appointment by court is, in particular, not required.

Mr. Ty Warren has over 20 years of experience in the film and film production industry. From the late 1990's to the mid/late 2000's, he served as a producer on numerous high-profile film productions (including "Transformers", "Gladiator" and "The Scorpion King") for Alphaville, Universal and Dreamworks Pictures.

From May 2010 to May 2016, Mr. Ty Warren was Executive Vice President of production for Legendary Pictures (including "300: Rise of an Empire," "Jurassic World" and "Interstellar"). As an executive, he helped Legendary Pictures self-produce major film projects at competitive rates while lowering overhead

Subsequently, Mr. Ty Warren served as Netflix's Vice President of Worldwide Physical Production until September 2021, spearheading the development of strategy and execu-

und Ausführung einer globalen Infrastruktur-Initiative zur Sicherung von Kapazitäten und zur Erhöhung der Flexibilität des Netflix Studios. Unter seiner Leitung wuchs das Netflix Studios Team im Zeitraum von 2016 bis September 2021 von 12 auf über 850 Mitarbeiter an.

Aktuell ist Herr Ty Warren in mehreren leitenden Funktionen tätig, namentlich als Mitglied des *Board of Directors* bei PIXO Holdings, Inc. (Teil des Pixomondo-Konzerns, seit Februar 2021) und Cinema Holdings 2021, LLC (Teil des Cinespace-Konzerns, seit April 2022) sowie als Mitglieder der Unternehmensleitung bei Warren Global Media, Inc. (seit Oktober 2021).

Zudem ist er seit September 2021 Mitglied des Technologie-Komitees bei Arnold & Richter Cine Technik GmbH & Co. Betriebs KG (Teil des Arri-Konzerns).

Vor diesem Hintergrund ist Herr Ty Warren hervorragend geeignet und hochqualifiziert aufgrund seiner mehr als zwei Jahrzehnte langen einschlägigen Erfahrungen, die Aufgaben eines Aufsichtsratsmitglieds der Gesellschaft sachgerecht zu erfüllen, einen Mehrwert zu generieren und den Aufsichtsrat gegenüber dem Vorstand, der Gesellschaft und nach außen hin entsprechend zu repräsentieren.

tion of a global infrastructure initiative to secure capacity and give flexibility of the Netflix Studios. Under his leadership, the Netflix Studios team grew from 12 to more than 850 employees between 2016 and September 2021.

Currently, Mr. Ty Warren serves in several executive capacities, namely as a member of the Board of Directors of PIXO Holdings, Inc. (part of Pixomondo group, since February 2021) and Cinema Holdings 2021, LLC (part of Cinespace group, since April 2022) and as a member of the Executive Committee of Warren Global Media, Inc. (since October 2021).

He has also been a member of the Technology Committee at Arnold & Richter Cine Technik GmbH & Co. Betriebs KG since September 2021 (part of Arri group)

Against this background, Mr. Ty Warren is exceptionally well suited and highly qualified based on his more than two decades of pertinent experience to fulfill the duties of a member of the Supervisory Board of the Company properly, to generate added value and to represent the Supervisory Board appropriately vis-à-vis the Executive Board, the Company and externally.

Wir bitten darum, diesen Antrag einschließlich der Erläuterung und des Hintergrunds den Aktionären der Gesellschaft nach §§ 126, 127 AktG umgehend zugänglich zu machen und den derzeitigen Aufsichtsratsmitgliedern umgehend zukommen zu lassen.

We kindly ask you to make this request, including the exposition and background, available to the shareholders of the Company in accordance with Sections 126, 127 AktG and to send the request to the current members of the Supervisory Board.

Mit freundlichen Grüßen,

Kind regards,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Philip Goj'.

Name: Dr. Philip Goj

Rechtsanwalt / Lawyer

Funktion / Capacity: Namens und in Vollmacht der Kino BidCo GmbH / On behalf and
under Power of Attorney of Kino BidCo GmbH

[Unterschriftsseite zum Antrag nach §§ 126, 127 AktG / Signature page to the request pursuant to Sec. 126, 127 German Stock Corporation Act (AktG)]